
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 13.9.2023 
 
Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 
 
   Program:  
  1)  Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                br. Vaníček, br. Matura, br. Jiřička 
  2)  Připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
  3)  Schválení navržených vyznamenání                                       ses. Slavíková 
  4)  Zpráva o hospodaření OSH                                                     ses. Slavíková 
  5)  Zasloužilí hasiči                                                                       br. Vejnar 
  6)  Zprávy z odborných rad                                                           vedoucí odborných rad                                 
  7)  Informace                                             
  8)  Diskuze 
  9)  Závěr 
 
Jednání zahájila starostka OSH, ses. Kateřina Slavíková.  
VV se sešel v počtu 14 a jednání bylo usnášeníschopné. 
 
Bod 1) K navrženému programu nebyly žádné připomínky. Zapisovatelem jednání určen br.       
Vaníček, ověřovateli navržení br. Matura a br. Jiřička 
 

VV schválil navržený program a i ověřovatele zápisu. 
 
Bod 2) Zápis z minulého jednání nebyl čten, všichni jej obdrželi přílohou k pozvánce. 
K zápisu z minulého jednání nejsou žádné připomínky. 
              

VV vzal zápis na vědomí                                                                                                         
 
Bod 3) Schválení vyznamenání:  
br. Mlejnek: přednesl návrhy na vyznamenání sborů, u příležitosti jejich výročí založení: 
SDH Bystrá nad Jizerou, SDH Rváčov, SDH Kruh, SDH Levinská Olešnice, SDH Tuhaň, 
SDH Škodějov, SDH Pelešany, SDH Ploukonice, SDH Harrachov, dále přednesl návrhy 
vyznamenání jednotlivých členů sborů: SDH Ploukonice, SDH Bukovina u Čisté 
 ses. starostka: Všechna vyznamenání byla zkontrolována a mají na vyznamenání nárok, a 
dále poděkovala Všem, kdo jí pomohl jednotlivá vyznamenání sborům předat. 
 

VV schválil všechny navržená vyznamenání 
Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH   
ses. starostka:  
 
 Postupuje se dle rozpočtu 

 
 Dvě dotace z LK jsou vyúčtované a peníze přišli na účet, třetí je na ZHVB a ten teprve 

bude 
 

 Informuje o možném problému pro některé sbory při vyúčtování dotací, které 
neodevzdaly, nebudou mít v obchodním rejstříku vloženy všechny přehledy o 
majetku. Byly na to všechny sbory upozorněny. Nebude jim dotace vyplacena, je to 
pod kontrolou Ústředí.  

          VV vzal zprávu o hospodaření OSH ses. starostky na vědomí  



Bod 5) Zasloužilí hasiči                                                                        
br. Vejnar: 
 
Před 12 lety jsem přebral aktiv ZH Libereckého kraje a v této chvíli je potřeba uvažovat po 
změně.  
V květnu 16.-17. tohoto roku byl celostátní aktiv ZH v Libereckém kraji (v Jablonci nad 
Nisou), mohli jsme se tam jako Liberecký kraj pochlubit co jsme udělali, jak to celé dopadlo 
hodnotit nebudu, to provedou jiní. 
 
Ve stručnosti na okresním setkání ZH bylo přítomno 10 zasloužilých hasičů z 11, na krajském 
setkání ZH bylo přítomno 36 zasloužilých hasičů z 45 a zde byl pěkný program pro všechny 
zúčastněné. 
 
Počet ZH po jednotlivých okresech: 
 
 Česká Lípa – 4 zasloužilí hasiči 
 Jablonec nad Nisou - 7 zasloužilých hasičů 
 Liberec - 23 zasloužilých hasičů 
 Semily - 11 zasloužilých hasičů 

 
 
Příští setkání ZH okresu Semily (2024) by mělo proběhnout v Mříčné 
 
Na závěr bych chtěl říct, že dokončím volební období a je potřeba hledat náhradu. Chci 
poděkovat Všem, kdo mi pomáhali, hlavně ses. starostce a br. Bachtíkovi. 
 
Ode mě kritika starostce KSH Libereckého kraje, více to rozebírat nebudu 
 
 
                                                                                    VV vzal informace br. Vejnara na vědomí   
                                         
Bod 6) Informace z OR: 
 
ses. starostka: br. Houžvička se omlouvá, a po rozhovoru s ním v OORP není nic nového 
 
 
 br. Štěpánek: OORM 
 

 25.8.2023 proběhlo informativní školení vedoucích mládeže ve Vysokém 
nad Jizerou, poděkování SDH Vysokému nad Jiz.  
 
 
 
 
 

Výsledky družstev z okresu na MČR: 
 

 Dorost SDH Bozkov – 3.místo 
 Švanda Pavel Jablonec nad Jiz. – 13.místo v jednotlivcích starší dorostenci 

 



Proběhlo krajské kolo na 60m s překážkami jednotlivci – na MČR postupuje 15 dětí z okresu, 
MČR proběhne 23.9.2023 
 
Další termíny soutěží: 

 
 14.10.2023 - okresní kolo ZHVB 
 28.10.2023 – krajské kolo ZHVB 
 Březen 2024 – MČR ZHVB 
 1.-2.6.2024 – krajské kolo Plamenu a dorostu (Turnov) jen pozn. toto 

pořádání je mimo pořadí a počítat s tímto termínem v návaznosti na 
„Soptíka“ atd. 

 
br. Čermák: připomínka – informace, když jsme u těch soutěží, tak povinnost u dětí mít 
občanský průkaz ke kontrole je za mě blbost 
  
 br. Štěpánek: za mě je to také hloupost a nesmysl 
 
br. Jiřička: nejde tuto skutečnost někde zmínit, aby se tomu někdo někde zabýval? , že s Tím 
také nesouhlasíme……. 
 
br. Bachtík: ještě nás čeká na podzim vyhlášení „Soptíka“ 21.10.2023 v Mříčné, mělo by se 
zúčastnit cca 320dětí  
 
 
br. Nesvadba: OORV  
 Zdárně ukončen pohár OSH, nebyly žádné velké problémy  
 Znovu jen zmínka o termínech soutěží poháru OSH, za mě kdyby se termíny 

posunovaly někam do května atd., bylo by to na škodu jak poháru OSH tak i soutěžím 
dětí. 

 Poděkování vedení OSH za připravené ceny 
 Nevidím důvod nevyhlásit další ročník poháru OSH, již 31.ročník 

 
 

 
br. Mlejnek: OORR          
 

 Sledujeme hospodaření 
 Musíme naplánovat Radu na říjen, abychom se sešli 
 Za mě by jsme se měli také zabývat s navýšením platu pracovnice kanceláře OSH, 

stravného, proběhla o tom diskuse – měl by vzejít nějaký návrh a do konce roku na 
VV OSH to projednat (návrh z náměstků, potažmo z OORR) 

 Také i OORR má starší členy a určitě do příštího volebního období najít nové členy 
 

 

                                                                       VV vzal přednesené informace z OR na vědomí   
            
 
 
 



Bod 7) Informace – bod8) Diskuze 
 
ses. starostka:  

 Na podzim (říjen, listopad) je vyúčtování Všech dotací (MV, MŠMT, LK) pokud 
nepůjde vyúčtovat v pracovní době, tak nějaký den bude zavřeno a to i v případě 
dodělání následného vzdělávání u HVP a toto vyúčtování provedu. (Je na to potřeba 
klid), to jen, aby nevnikl šum, že nejsem v kanceláři. Tato informace bude na 
stránkách OSH. 
 

 K zajištění naší – své činnosti je potřeba vytvořit RADU HASIČSKÉHO SPORTU, 
jak okresní tak i krajskou, to po nás chce Národní sportovní agentura, jelikož nám 
dává určité peníze – prostředky na postupové soutěže. 
 
Návrh-vedoucí Této OR: Jurčo Radim 

 
            Pro: 14 schváleno 
 
            Členové Této OR: Lukeš Zbyněk, Bachtík Jaroslav, Stehlíková Pavla, Slavík Pavel 
 
                        VV schválil vedoucího OR Hasičského sportu, a vzal na vědomí členy Této OR  

 
 

 Délka volebního období – jaká varianta se podpoří 
  
 Jsou tři možnosti: a) prodloužení volebního období do roku 2026 
 
                              b) volby probíhat 2025 pětileté období, Sjezd 2026 
 
                              c) konání Sjezdu SH ČMS v roce 2025 
 
hlasování: pro variantu a) …… 8     variantu b) ……. 0      variantu c) ……..4 
 
na Shromáždění starostů OSH bude podpořena varianta a)  
 
ses. starostku bude na Shromáždění zastupovat br. Miksánek (náměstek starostky) 
 

VV schválil – podpoří variantu a) v bodě délka volebního období, kterou na Shromáždění 
starostů OSH bude prezentovat br. Miksánek 

 
 

 Připomínky ke Stanovám-měly být zaslány do 31.8.2023 
 
Zaslal jen br. Otmar, ses starostka děkuje a přeposlala je na Ústředí 

 
 

 Osobní automobil OSH-nikdo s ním nechce jezdit (vedoucí odborných rad), špatný 
technický stav 
Proběhla diskuze co dál: prodej a zakoupení nového či jiného osobního automobilu? 
 
Prověřit možnosti z kraje (dotace atd.) 



 
 

 
 OSH Semily – osloveny ČERVENÝM KŘÍŽEM-Oblastním spolkem Semily na 

spolupořádání charitativního plesu v Semilech v „Golfu“ termín 16.2.2024, výtěžek 
by šel na sociálně slabé rodiny v Semilech 
ses. starostka přislíbila tuto spoluúčast na pořádání a nikdo z VV není proti a dále 
požádala, jestli by každý mohl něco přinést do tomboly 
 
 
                                           

 Připojuji další možné termíny jednotlivých akcí: 
 
16.2.2024     již zmíněný ples s Červeným křížem 
 
12.4.2024     setkání ZH okresu Semily v Mříčné 
 
1.-2.6.2024  Plamen a dorost  Krajské kolo 
 
15.6.2024    PS okresní kolo - Turnov 
 
22.6.2024    PS krajské kolo – Jablonec nad Nisou 
 

             ………….   Přípravky jednání s SDH Koštálov jako s pořadatelem 
 

br. Čermák: otevřel znovu otázku pořádání společných okresů v PS, proběhla o tom diskuze  
                     pro a proti 
 
br. Nesvadba: OORV zatím toto společné pořádání zamítla 
 
br. Doškář: mám vyřídit poděkování od SDH Tuhaň za Čestné uznání a za dlouholetou  
                    spolupráci 
 
br. Vejnar: apelovat na jednotlivé sbory ohledně udělení vyznamenání, nejvyšší čas   
                   s ohledem konání VVH sborů 
 
br. Jiřička: otázka odpovědi SH ČMS na náš otevřený dopis, stále se nemůžu ubránit dojmu,  
                    že jsou tam stále uváděny nepravdy, stále se z „hora“ mlží = mám z toho špatný  
                    pocit 
 
 
                             VV vzal veškeré informace ses. starostky a ostatních členů na vědomí 
 
Bod 9) Závěr 
ses. starostka: poděkovala Všem za účast a ukončila jednání VV 
 
 
 
 
Zapsal: br. Vaníček Aleš 


